
Provincie Flevoland

1. Bent u bekent met het feit dat de Wet Openbaar Bestuur vorm vrij is?

Antwoord: Ja.

3. Bent u het met 50PLUS eens dat het moeten invullen van een e- formulier via de website van dé 
provincie Flevoland een extra mogelijk barrière kan zijn voor burgers en bedrijven?

1. Eenieder kan een verzoek om publieke informatie richten tot een bestuursorgaan of een onder 
verantwoordelijkheid van een bestuursorgaan werkzame instelling, dienst of bedrijf. In het laatste 
geval beslist het verantwoordelijke bestuursorgaan op het verzoek.
2. Een verzoek kan mondeling of schriftelijk worden ingediend en kan elektronisch worden 
verzonden op de door het bestuursorgaan aangegeven wijze.

Antwoord: artikel 4 van de Wob (per 1 mei is artikel 4.2 Woo) regelt doorzendplicht en geldt voor 
zover het verzoek betrekking heeft op informatie die berust bij een ander bestuursorgaan -zoals bij 
Gemeenten, andere provincies, ministeries etc.- dan het bestuursorgaan waarbij het verzoek is 
ingediend.

5. Bent u het met ons eens dat de huidige handelswijze van de provincie, namelijk het moeten 
invullen van een e- formulier waarvoor men eerst moet inloggen via Digid en of E-herkenning 
ervaren kan worden als intimiderend en zelfs mogelijk in strijd kan zijn met de AVG daar deze 
middelen niet bedoeld zijn om informatie van burgers en bedrijven te krijgen binnen een WOB 
verzoek?

2. Klopt het dat de Provincie geen WOB verzoeken in behandeling neemt die niet via het e- 
formulier op de website van de Provincie Flevoland zijn ingediend?

Antwoord: Nee, dat klopt niet. Alle Wob-verzoeken, die via welke kanaal dan ook zijn ingediend, 
worden in behandeling genomen. Als een verzoek om informatie niet via de aangewezen wijze is 
ingediend kan incidenteel doorgeleiding naar de juiste afdeling een paar dagen duren. Dat heeft 
geen consequenties voor de afhandeltermijn van 4 weken.

4. Klopt het dat burgers en bedrijven alleen toegang krijgen tot het invullen van het formulier 
WOB van de provincie nadat ze met een Digid of voor bedrijven d.m.v. E-herkenning hebben 
ingevuld?

Antwoord: Het indienen van een Wob-verzoek via een e-formulier is niet verplicht. Deze (digitale) 
manier van contact met de overheid is een recht van burgers en bedrijven naast bestaande 
manieren van contact. Ook mondeling, telefonisch en/of per e-mail kan een Wob-verzoek ingediend 
worden. Ook de mogelijkheid om per post met de overheid te communiceren blijft. De Algemene 
Wet Bestuursrecht geeft burgers en bedrijven de keuze tussen de papieren of digitale weg. Zo heeft 
een ieder de keuze en wordt geprobeerd zoveel mogelijk barrières weg te nemen.

6. Klopt het dat voor de bestuursorganen binnen de provincie ook de doorzend plicht art 2.4 AWB 
van toepassing is?

Antwoord: Nee, het indienen van een verzoek via e-formulier is een keuze en dus een van de 
mogelijkheden om informatie op te vragen bij de provincie, naast bestaande manieren (zie boven). 
Het e-formulier is ook in overeenstemming met AVG opgesteld. Bij het invullen worden alleen 
noodzakelijke (persoons) gegevens van verzoekers opgevraagd die nodig zijn voor de afhandeling 
van het verzoek.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van 5OPLUS over transparantie en bestuurlijk 
beleid t.b.v. bestuurlijke vernieuwing en openbaar bestuur, ingediend op 16 april 2022 ontvangen 
op 19 april, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld 
op 17 mei 2022 (2957575).

Antwoord: ja, een ieder kan een Wob/Woo-verzoek indienen. Dat kan schriftelijk per brief, e-mail, 
sociaal mediakanalen, online digitaal formulier en zelfs mondeling.
Zo schrijft artikel 4.1 WOO:



10. Bent u het met 50PLUS eens dat met het niet leveren van de gevraagd informatie het college in 
strijd handelt met de artikelen 167 en 179 van de provinciewet?

Antwoord: Het college zet zich in voor een open en transparante overheid en wil te allen tijde 
voorkomen dat het vertrouwen in de overheid geschaad wordt.

Antwoord: Ja, dat is ook de gebruikelijke wijze en dat gaat in de meeste gevallen goed. Hoewel het 
soms een paar dagen duurt totdat het verzoek bij de juiste afdeling (JZ) terechtkomt. Zie 
hierboven.

Antwoord: Nee, op 9 maart 2022 heeft GS in overeenstemming met artikel 167 PW de provinciale 
staten ingelicht over datacenters (feitenrelaas). Ook tijdens beeldvormende sessie van 23 maart 
e.e.a. terzake mondeling vragen beantwoord.

Antwoord: Dat gebeurt meestal ook direct. Incidenteel kan door een systeemfout of andere 
onvoorziene omstandigheden doorgeleiding van het Wob-verzoek niet direct plaatsvinden.

7. Bent u het met 50PLUS eens dat wanneer WOB verzoeken geadresseerd aan de CDK en of college 
dat deze de verantwoordelijkheid hebben deze door te leiden naar de betreffende 
verantwoordelijke binnen de provinciale organisatie zodat deze op een ordentelijke en tijdelijke 
manier kan worden afgehandeld, zo nee waarom niet?

8. Kan de CDK aangeven waarom een WOB verzoek geadresseerd aan de voorzitter van het college 
niet direct is door verzonden naar de afdeling verantwoordelijk voor het afhandelen van een WOB 
verzoeken?

12. Kon het college aangeven hoe zij gaat voorkomen dat een dergelijk de situatie, ondanks dat 
deze toch duidelijk in wet en regelgeving is vast gelegd, in de toekomst nog een keer kan 
plaatsvinden?

9. Kan het college aangeven waarom 50PLUS geen antwoord heeft gekregen op de vraag aan de 
portefeuillehouder op de vraag van 27 januari 2022 “ om alle stukken met betrekking tot de 
planning, en ontwikkeling van het datacenter 4de cluster per omgaande te overleggen aan de 
provinciale Staten aan te leveren."?

Antwoord: Op 9 maart 2022 is PS met betrekking tot de datacenters in kennis gesteld. Daarnaast 
zijn de onderliggende stukken over datacenter in Zeewolde via een Wob-verzoek opgevraagd vanuit 
de media en worden binnenkort publiekelijk gemaakt via de website van de provincie. De andere 
stukken over datacenter Almere zullen eveneens via Wob (Woo) in de loop van mei/juni openbaar 
worden gemaakt o.g.v. de Woo n.a.v. een verzoek van de Telegraaf.

11. Begrijpt het college dat het niet aanleveren van stukken op basis van art 167, en 179 van de 
provinciewet gevolgd door een WOB verzoek dat niet direct in behandeling wordt genomen, dot 
hiermee het vertrouwen van een open en transparante overheid geschaad wordt en op gespannen 
voet staat met de hoog nodige bestuurlijke vernieuwing die 5OPLUS wil nastreven om het 
vertrouwen van de burger terug te winnen?

Antwoord: Met het feitenrelaas en de beantwoording van meerdere schriftelijke vragen, waaronder 
die van uw fractie, heeft het college alle beschikbare informatie gedeeld met PS.
Het college is - met u - van mening dat het van groot belang is als overheid open en transparant te 
zijn. Het is ook streven van ons college om pro-actief uw Staten te informeren.
Wij herkennen ons niet in beeld dat WOB verzoeken niet in behandeling worden. Alle WOB 
verzoeken worden juridisch getoetst en als zodanig volgens wet en regelgeving afgehandeld.

Provincie Flevoland
Binnen de organisatie van de provincie is doorverwijzing in de zin van dit artikel niet aan de orde. 
Bij ingediende verzoeken via de vakafdeling, de griffie, het College van GS of de Commissaris van de 
Koning worden voor behandeling intern doorgeleid naar de juridische zaken/Wob(Woo)-eenheid.


